
 
 

Zápis 
 

Ze  6. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 20. května  2014 
 
Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
 
Omluveni: Bc. M. Holý, Bc. J. Vrána 
Nepřítomen: doc. J. Macák, Ing. A. Rajchl 
Hosté:   Ing. Chválná,  prof. Bělohlav, prof. Kratochvíl, doc. Patáková, Ing. Starý, prof. Hasal, 
Mgr. Picková, Ing. Kubová, Ing. Dobšík,  
 
Úvodem AS schválil program jednání 
 
 
Program: 
l. Změna volebního a jednacího řádu AS FPBT 
2. Rozpočet na rok 2014 
3. Různé 
a) informace z KR 
b) informace ze zasedání předsednictva RVŠ 
 

 
Ad 1.  
Doc. Patáková, předsedkyně AS FPBT, předložila navrhovanou změnu jednacího a volebního 
řádu, kterou se zavádí možnost hlasováni per rollam.   
Senát s uvedenou změnou souhlasí 
  20 – 0 – 0 
 
Ad 2. 
Ing. Chválná v zastoupení rektora předložila rozpočet VŠCHT na rok 2014 a konstatovala, že 
sestavování rozpočtu pro letošní rok bylo komplikovanější vzhledem k předpokládaným 
nákladům na spoluúčast v podaném projektu OPVaVpI a nákladům na VTP v Kralupech. 
V souvislosti s financováním spoluúčasti v projektu  OPVaVPI z investičních prostředků 
fakult byla vytvořena rezerva 5 mil. Kč v rozpočtu rektorátu. V rozpočtu jsou také alokovány 
prostředky na navýšení tarifních mezd ve třídách A a V o 10 %.  Rozpočet předpokládá 
čerpání rezerv ve výši až 100 mil Kč. Byla také předložena podepsaná dohoda rektora a 
děkanů o dělení osobních nákladů na fakulty a rektorátní pracoviště. 
 
Prof. Demnerová sdělila, že hospodářský výbor projednal na svém zasedání dne 9.5.2014 
návrh rozpočtu a doporučuje jej ke schválení. Ostatní výbory také nemají k rozpočtu výhrady. 
 



V diskuzi studenti vznesli několik dotazů týkajících se rozpočtu SÚZ, zejména vysokého 
podílu osobních nákladů vzhledem k částce vybrané na kolejném a některých položek v rámci 
služeb. Ing. Starý podal k jednotlivým sporným položkám vysvětlení. Zároveň navrhl schůzku 
se zástupci SK AS VŠCHT, kde by bylo možno detailněji prodiskutovat problematiku 
financování SÚZ, například i s projednáním možných opatření v souvislosti s rozúčtováním 
nákladů na energie. 
Dále byl diskutován nárůst prostředků pro CIS o 25% v porovnání se skutečností loňského 
roku. 
Doc. Slavíček požádal o rekapitulaci nákladů na knihovní, vydavatelské a další služby, aby 
bylo možné porovnat náklady před vznikem a po vzniku CIS. Tyto informace budou 
poskytnuty ing. Dobšíkem na příštím zasedání Akademického senátu.  
 
Senát rozpočet schvaluje  
 17 – 3 – 0 (17 bylo pro, 3 se zdrželi, nikdo nebyl proti) 
 
V září senát projedná případné změny v rozpočtu.  
 
Ad 3. 
a) Prof. Valentová informovala o jednání rektora VŠCHT s rektorem UK a rektorkou VŠE o 

situaci na kolejích.  
b) Prof Valentová informovala o připravované novele VŠ zákona, která byla 

připomínkována RVŠ. Předpokládá se, že upravené znění bude MŠMT vydáno 26.5.2014 
k dalšímu kolu diskuse. Připomínky je třeba uplatnit nejpozději do 12.6.2014,  kdy bude 
novelu opět projednávat na MŠMT pracovní komise složená ze zástupců VŠ a 
ministerstva. 

 
 

 
                                      Příští zasedání 10. června 2014 

  

 

 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                     Za správnost:  O. Valentová 


